

Education in Moscow

Moscow has about 75 institutes of higher education.

Two of them are universities — Moscow State University and the Russian University of People's Friendship.

The others are specialised institutes that train students in specific fields, such as engineering or medicine.

Moscow State University ranks as the largest university in Russia. Established in 1755, it has over 28,000 students.

The Russian University of People's Friendship, established in 1960, draws students mainly from Africa, Asia, and Latin America.

Like all Russian children, Moscow youngsters must attend school from age 6 to 17.

Moscow has about 1,300 elementary schools and general high schools, and about 150 technical or vocational high schools.

Образование в Москве

В Москве есть около 75 высших учебных заведений.

Два из них — университеты — Московский государственный университет и Российский Университет Дружбы Народов.

Другие — специализированные институты, которые обучают студентов в определенных областях, таких как инженерия или медицина.

Московский государственный университет является крупнейшим университетом России. Основанный в 1755 г. он имеет более 28 000 студентов.

Российский Университет Дружбы Народов, основанный в 1960 г., принимает студентов главным образом из Африки, Азии и Латинской Америки.

Как все российские дети, московская молодежь должна посещать школу в возрасте от 6 до 17 лет.

В Москве есть приблизительно 1300 начальных и общеобразовательных школ и приблизительно 150 технических или профессионально-технических училищ.